
Skolebestyrelsesmøde d. 22.8.22  

 

Deltagere: Ann, Monica, Anja, Simon, Anders, Bitten, Tina, Sasha. 

Referent: Sasha  

 

Præsentation af mødets deltagere. 

Tina byder velkommen og forklarer lidt om skolebestyrelsens arbejde. Der bliver spurgt ud om der er ideer.  

Bitten og Tina fortæller, at de fx godt kunne tænke sig at bestyrelsen skriver ud til forældregruppen og fx 

påminder om ferietilmelding, forældrekaffe m.v. 

Kort drøftelse af Aula; der bør laves en Aula-ansvarlig medarbejder på skolen og nogle principper for 

forældre-henvendelse vedr. Aula. 

Håndbog for skolebestyrelsen uddeles til bestyrelsens medlemmer.  

Valg af formand og næstformand: Der skal vælges en formand og en næstformand. Tina forklarer kort 

hvad formandskabet indebærer fx deltagelse i skolens dimissionsfest, laver dagsorden til bestyrelsesmøder 

i samarbejde med Tina, formanden styrer bestyrelsesmøder m.v.   

Ann er valgt til formand. Monica er valgt til næstformand.  

Orientering;  

Formanden: Er nyvalgt, og har ikke noget at orientere om.  

Elevrådet: Der er ingen elevrådsrepræsentant til mødet. Det skal vi blive bedre til, men det skyldes bl.a. at 

den tidligere repræsentant ikke længere går på skolen. 

Personalet: Der er ved at falde ro på, og personalet er ved at lære nye børn, klasser, grupper, skemaer osv.   

Skoleledelsen; Det er en lettelse at Bitten er kommet til. Skolen har modtaget mange nye børn, især efter 

sommerferien. Tina bruger en del tid væk fra skolen, hvor der bruges tid på diverse styregrupper vedr. de 

nye politiske vinde omkring at pengene skal følge barnet. Tina forklarer lidt om hvordan denne model skal 

fungere i praksis. Det er en ny måde at tænke specialskole på, der sker rigtig meget på det her område. Vi 

ved ikke endnu hvor den ender. Der er dilemmaer i den nye model, men det er der også i den gamle. Der 

bruges meget energi på at udvikle skolen og tænke fremtidssikring. Bitten arbejder rigtig meget mht. 

buskørslen pt for at sikre en ordentlig kvalitet i buskørslen. Der har været en del klager vedr. buskørslen 

efter sommerferien. Drøftelse vedr. buskørslens udfordringer.  

Økonomi-gennemgang: Der forventes at være et mindre-forbrug. Det hele ser ud til at lande nogenlunde 

fornuftigt.  

Der bliver spurgt til, hvordan besætningen af lærer og pædagoger følger med det øgede antal af elever. 

Drøftelse af hvordan man håndterer tilgangen af elever hvad angår fysiske rammer og antal varme hænder. 

Der er fx stort pres på de fysiske forhold på skolen. Hele denne udfordring vil kræve meget fokus og energi 

fremadrettet. Bestyrelsen undrer sig over de politiske valg på dette område. Det bliver noget vi kommer til 

at arbejde med i skolebestyrelsen når vi kender incitadens-modellerne præcist.   



Orientering om kommende dialogmøde d. 12. oktober kl. 17-19.30; Ledelsen håber, at så mange som 

mulig fra bestyrelsen kan deltage, for det er der vi kan møde politikerne. Mødet er fælles for alle 

skolebestyrelser i kommunen. Vi afventer spændt dagsorden til mødet.  

 

Mødekalender; Skolens ledelse har forsøgt at lave et forslag til møderække. Der bemærkes fra bestyrelsen 

at der er to måneder uden møder. Dette er i juli og december, det var samme situation sidste skoleår 

hvilket fungerede fint. Vi holder fast i det forslag der er udsendt. 

 

Evt. 

Skole og forældre afholder kurser for skolebestyrelser. Skolebestyrelsen vil gerne deltage i sådan et 

arrangement. Tina melder tilbage til centerchefen.   

Årshjul; Der er kommet en forespørgsel fra forældre om hvorvidt det er muligt at lave bestyrelsens årshjul 

med diverse arrangementer. Større fokus på at bruge Aula´s kalender til skolens forskellige arrangementer. 

Sasha prøver at få fokus på dette sammen med ledelsen.   

Principper; den nye formand spørger til hvornår principperne sidst har været genbesøgt. Tina forklarer 

hvordan processen tidligere har været. Principperne skal fremadrettet gennemgås og evt. fornys. 

Principper og forretningsorden kan findes på skolens hjemmeside.  

Bestyrelsens kontaktoplysninger; Aula bliver opdateret med de nye kontaktoplysninger. Det forslås at den 

nye bestyrelse skriver et velkomstbrev ud til at alle forældre.  


